
 
INTERPELACJA 
 

W sprawie zbycia przez Gmin ę Miejsk ą Kraków działek stanowi ących 

spadek po [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. 

o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony 

Informacji Niejawnych]. 

 

Szanowny Panie Prezydencie 

 

Uprzejmie proszę o przedstawienie informacji w jakich okolicznościach i trybie 

zostały zbyte przez Gminę Miejską Kraków działki nr 294 i 295 obr. 49 Nowa Huta, które 

stanowiły spadek po [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa 

ds. Ochrony Informacji Niejawnych], wieloletnim proboszczu parafii św. Judy Tadeusza w CzyŜynach. 

Podczas spotkania z obecnym proboszczem parafii św. Judy Tadeusza w 

CzyŜynach zapoznałem się z dokumentami dotyczącymi próby odzyskania przez niniejszą 

parafię działek stanowiących spadek po [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 

ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik 

Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] i zapisanych na rzecz tejŜe parafii. 

M.in. zapoznałem się z odpowiedzią Prezydenta Miasta Krakowa na wniosek parafii o nabycie 

przedmiotowych działek za symboliczną cenę w celu wykorzystania ich na działalność 

charytatywną. W odpowiedzi z dnia 22.07.1994 r. (GM 4-2.72242-53-4/94) Prezydent Miasta 

zwrócił się o przedstawienie informacji, w jaki sposób parafia zamierza wykorzystać wskazane 

nieruchomości celem ewentualnego przygotowania i przedstawienia RMK projektu uchwały 

dopuszczającego sprzedaŜ działek za obniŜoną cenę, lub ich nieodpłatne przekazanie 

w uŜytkowanie wieczyste. Proboszcz parafii złoŜył stosowne wyjaśnienia, zaznaczając, Ŝe działki 

miałyby zostać wykorzystane dla prowadzenia działalności charytatywne - rekreacyjnej dla dzieci 

i młodzieŜy. Niestety, jak poinformował mnie Proboszcz Parafii, w tym miejscu zakończyła się 

wymiana korespondencji dotyczącej zbycia przedmiotowych działek. Natomiast po upływie 

pewnego czasu prywatni inwestorzy rozpoczęli realizowanie na nich swoich inwestycji. Dlatego 

teŜ uprzejmie proszę o przedstawienie informacji dot. dalszego przebiegu niniejszej sprawy 

i okoliczności zbycia przedmiotowych działek. 

 


